
Zápis

Zasedání Komise životního prostředí a veřejného prostoru dne 24.3.2021, Brno, Jírova 2 a 
on-line.

Přítomni: Ing. Lukáš Bružeňák- předseda komise, Ing. Václav Fišer, Ing. Jiří Kozlovský, 
Mgr. Eva Malířové, Ing. Andrea Ondrůjová, p. Janka Wasserbauerová

Omluveni: Ing. Petr Kiessel,
Hosté: JUDr. PhDr. Martin Příborský
Účastní se 6 členů, komise je usnášeníschopná.

1. Schválení programu zasedání.

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0

2. Termíny zasedání na 1. pololetí 2021, ve čtvrtek od 18:00:

22.4.2021

20.5.2021

17.6.2021

3. Studny v Líšni - shrnutí

Revitalizace studní proběhne nejprve v rámci menšího pilotního projektu. Jedná se o 

studny, které jsou běžně užívány občany a jejich revitalizace je tedy odůvodněná. 

Materiály ke studnám předala paní Ondrůjová k dispozici panu II. místostarostovi.

Dále je možné využívat studny pro závlahu obecní zeleně, studny by sloužily jako zdroj 

vody pro společnost, která obci poskytuje služby v oblasti údržby zeleně (osazení 

vhodných studní čerpadlem). Kapacita studní či vydatnost pramenů je však prakticky 

neznámá, rovněž poskytovatel služby může mít k dispozici jiný vhodný zdroj povrchové 

vody pro závlahu. Komise se ovšem domnívá, že pokud by poskytovatel služby volil pro 

zálivku pitnou vodu z vodovodního řadu, je v obecném zájmu využít spíše dostupné 

kapacity spodní vody v místě údržby zeleně.

V diskusi též zaznělo, že lze doporučit právě zjištění stavu hladiny podzemní vody ve 

studnách, popřípadě delegovat tento úkol na Komisi, pokud by to Rada MČ uznala za 

vhodné. V takovém případě by na zasedání Komise bylo vhodné nastavit termíny, 

parametry měření, rozpočet atd.
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4. Návštěvní řád Rokle - připomínky k návrhu

Z předloženého návrhu lze doporučit verzi formální. Vhodné je zkrátit formulaci 

jednotlivých bodů tak, aby celková velikost dokumentu byla co nejkratší, ideálně jeden 

list. Obecně lze doporučit přesnou specifikaci jednotlivých typů aktivit, namátkou 

„stanování“ může mít charakter denní aktivity „na dece“ s relaxačním stanem pro děti, 

ale též zahrnuje stavbu přístřešku pro nocleh. Nebo provoz vozidel po cestách - je 

elektro koloběžka motorové vozidlo atp.?

Konečná verze připomínek bude zaslána panu starostovi souběžně s konečnou verzí 

zápisu.

5. Památné stromy v Líšni

Paní Ondrůjová seznámila komisi s postupem, jakým podala na magistrát žádost o 

zahájení procesu ochrany stromů v zahradě Orlovny. Lze podat návrh na příslušného 

pracovníka magistrátu formou e-mailu, kde jsou navíc přiloženy fotografie stromu a 

přesný plánek popř. parcelní číslo. Další postup komise bude upřesněn v květnu, jakmile 

stromy budou plně olistěné, aby byl zřejmý zdravotní stav stromu. Je možné vybrat 

některý z líšeňských stromů a doporučit stejnou cestou jeho ochranu.

6. Různé

• Úklid chodníku po stavbě, viz zápis ze zasedání komise v listopadu 2020 

(Zařízení staveniště pro revitalizaci domů Molákova 7-15 (liché)). Situace na 

místě je beze změny, komise tímto důrazně doporučuje rychlou nápravu.

• Chodníky u autobusové zastávky Molákova - je hlášen jejich špatný stav

• Prořezání dřevin - v místě Molákova 9 a blízkém okolí jsou keře i stromy vzrostlé 

natolik, že brání přístupu světla do spodních pater domu, což snižuje kvalitu 

bydlení. Je třeba posoudit a provést přiměřenou redukci.

• Koše na psí odpad - dle vyjádření pana místostarosty jsou koše pravidelně 

kontrolovány
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V souvislosti s provozním řádem Rokle; členy komise zajímá další postup 

v oblasti Rokle tj. například instalace dalšího mobiliáře, úprava cest, vodní prvky

atd.

Ukončeno 19:45

S pozdravem,

Lukáš Bružeňák

Předseda komise

Lukas.bruzenak@seznam.cz

Tel. 731284907
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